

Title (en)
Fitted sink.

Title (de)
Einbauspüle.

Title (fr)
Evier à encastreer.

Publication
EP 0383198 A2 19900822 (DE)

Application
EP 90102529 A 19900209

Priority
DE 3904121 A 19890211

Abstract (en)

A fitted sink (1) is composed of separate sink modules, for example a basin (3) and a draining part (4), which are positively interconnected. For this purpose, both sink modules possess in each case one connecting flange which is covered by a connecting strip (13) and is positively held. Arranged underneath the connecting strip (13) is an outlet (21), into which leads in each case an overflow from the basin (3) and from the draining part (4).<IMAGE>

Abstract (de)

Eine Einbauspüle (1) ist aus gesonderten Spülmodulen zusammengesetzt, beispielsweise einem Spülbecken (3) und einem Abtropfteil (4), die formschlüssig miteinander verbunden sind. Hierzu weisen beide Spülmoduln jeweils einen Verbindungsflansch auf, der von einer Verbindungsleiste (13) übergriffen und formschlüssig gehalten wird. Unter der Verbindungsleiste (13) ist ein Abfluß (21) angeordnet, in den jeweils ein Überlauf aus dem Spülbecken (3) und dem Abtropfteil (4) mündet.

IPC 1-7
E03C 1/18

IPC 8 full level
E03C 1/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)
E03C 1/18 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE GB LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0383198 A2 19900822; EP 0383198 A3 19920108; EP 0383198 B1 19930929; AT E95258 T1 19931015; CA 1318085 C 19930525;
DE 3904121 A1 19900816; DE 59002870 D1 19931104; US 4998306 A 19910312

DOCDB simple family (application)
EP 90102529 A 19900209; AT 90102529 T 19900209; CA 610063 A 19890831; DE 3904121 A 19890211; DE 59002870 T 19900209;
US 38677489 A 19890731